
Styremøte AJFF 

26.02.20 

Sted: Novika 

Oppmøte:Terje,Steffen,Christer,Jan,Harald-inge,Monica,Petter og Espen 

 

Info og klargjøring før årsmøte 

 Hovedsponsor? Terje har undersøkt om mulighet for å få hsb som hovedsponsor der 

sponsorintekten muligens kan øke til 100000 pr år. 

 Finansiering : For vårt prosjekt i novika der vi skal utvide med en bane i første omgang. 

Prosjektet er kostnadsberegnet til ca 1350000kr. Her er det mulig vi kanskje må opprette 

ett rammelån som mellomfinansiering inntil sponsormidler og andre sponsing kommer 

på plass. 

 Øke medlemstallet : Det har i den siste perioden vært ett fall i antall medlemer i 

foreningen. Dette ønsker vi å snu. Kommer som egen post på neste styremøte. 

 Steffen blir referent og Jan møteleder 

 Kontingent for 2021 forblir uendret 

 Espen har fått til avtale for en luftegård . Kosnadene for tiltaket er beregnet til 17000kr. 

Der dette skal vi inntjene ved å ha ett engangsbeløp i året på 300kr for medlemmer og 

500kr for ikke medlemmer. Ved 30 betalende medlemmer vil tiltaket være betal på 2år. 

Denne avtalen vil vare 5år og er mulig og utvide luftegården etter behov. Luftegården vil 

ca være 60/70m-160m. 

 Kommunen har gitt dispensasjon til utbyggingen av leirduebanene. 

 Foreningen har  møte med banken imårgen 27/2 

 

 

Steffen Jensen  


